
Föreningen "TILLSAMMANS KAN VI"         PROTOKOLL
C/o Hermodsdalsskolan
Eriksfältsgatan 99                      1997-03-11
215 50  MALMÖ

Protokoll från styrelsemötet "Tillsammans Kan Vi"
som hölls 1997-03-11.

Närvarande:

Se separat närvarolista, bilaga 1.

§ 1    Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

§ 2 Helene Lindblad och Jan-Erik Stjärnhäll föreslogs till protokolljusterare.
         Förslaget bifölls.

§ 3    Dagsordningen för detta mötet godkändes.

§ 4    Föregående mötes protokoll godkändes.

§ 5 På ”Tillsammans Kan Vi”s sparkonto fanns 1997-02-12, 8492,25 Kr.

§ 5 Årsmötet är preliminärt satt till den 6 Maj 1997. Inkom gärna med förslag på
annat datum om detta inte passar. Även förslag på punkter för årsmötet önskas
liksom din personliga närvaro (tack!).

§ 6 Skolan informerade inte då de uteblev.



§7      Verksamheterna rapporterade följande:

* Bak & Matlagning - Kontaktperson är Monica Löfgren

- På gång??? Inget nytt att rapportera.

* Dans - Kontaktperson är Maria Larsson

- Allt går som en dans.

* Data - Kontaktperson är Bo Lövgren

- Allt går binärt. :)

* Innebandy - Kontaktperson är Johan Hallberg

- Fungerar bra.

* Basket - Kontaktperson är Johan Hallberg

- Basketkorgarna har kommit upp och är uppsatta. Tack Ronni och Sture.

* Disco - Kontaktperson är Ronni Hylander

- Disco hålls för låg- och mellanstadiet den 25 April (kl 18-20 resp kl 20-23).
Högstadiet den 16 Maj (kl 18-23) (spikade!).

Ronni - fixar ljudanläggning, växelkassan och inköp av kost.

Helene - fixar discjockey med skivor, ordnar med ljusanläggningen och ringer
Kenneth Hallberg på Gullviksborgsskolan.

Frank - Fixar reklamen, snackar med elevrådet om att de ska göra ett schema
till diskoteket. Ge kopia till Kenneth Hallberg (vaktmästare
Gullviksborgsskolan) i hans lärarfack med Internposten, så han kan sprida det
på Gullvik.

Tävlingar (dans)  ska anordnas på diskot.

Inträdet blir 10Kr för lågstadiet och 20Kr för mellanstadiet.

Förädrar hjärtligt välkomna!   Speciellt på högstadiediskot!!



§8 Ingen post inkommen.

§9 - Fortsatta efterforskningar om ansökning av ”bidrag ur fond” (Malmö Stad).
Frank kollar om det finns någon ”Fondbok” på HD-skolan.

- TKV funderar igenom ett nytt ”TKV Infoblad” för att locka in fler personer
att bli engagerade.

- 12 April har Hermodsdalsskolan Öppet Hus, närmare bestämt från kl 09.00.
TKV-styrelsen träffas kl 08.30 samma dag. Informationsblad om TKV och
dess verksamheter ska (förhoppningsvis) vara färdiga då, så dessa kan lämnas
ut till intresserade.

- Post som ska skickas med avsändare som TKV ges till Helene Lindblad.
Denna lösning är skapad istället för föreningsbrev som nu blivit för dyrt i
portoavg att skicka som med posten.

- Frank har ordnat ”Specialpapper” till de tröjor som ska korrigeras i tryck.
Provtryck görs till nästa gång. Frank ska vara iklädd resultatet vid nästa möte.

- TKVs hemsida på Internet är: http://home1.swipnet.se/~w-15463/tkv
För mer information går det att ta en titt på hemsidan eller kontakta Frank.

- Föräldrar behövs den 16 Maj på högstadiediskot!

§10     Nästkommande mötens tider och platser är, som bestämts tidigare:

Tisdagen den 8 April 1997 klockan 18.30.
Tisdagen den 6 Maj 1997 klockan 18.30.
Tisdagen den 3 Juni 1997 klockan 18.30.

§11     Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.

        Vid protokollet                                                        
                                    Peter Frank (Sekreterare)

        Justerare                                                                                                              
        Helene Lindblad                         Jan-Erik Stjärnhäll

Bilagor: 1st

Bilaga 1 Närvarolista


